
 
 
 
 

Hjo, Sammanträdesrum Öringen   2023-10-11 

 

Protokoll Lokala Brå 
 

 

Närvarande  

Ordf. Catrin Hulmarker ☐ 

Deltagare. Ersättare ordf Pierre Rydén ☒ 

Sekreterare Julian Rittermann ☒ 

Deltagare Annika Strandberg (Polisen) ☒ 

Deltagare Jarl Graf ☒ 

Deltagare Eva Ulfenborg ☒ 

Deltagare Mari-Louise Brage ☒ 

Deltagare Charlotte Warling ☒ 

Deltagare Lars Emilsson ☒ 

Deltagare Christina von Tell ☒ 

Deltagare Christer Svensson ☒ 

Deltagare Erik Eriksson ☒ 

Deltagare Eva Ulfenborg ☒ 

Deltagare  ☐ 

Deltagare  ☐ 

Deltagare  ☐ 

 

Agenda Kommentar 
Välkomna -  Presentationsrunda för nya 

deltagare 

Statistik från Socialtjänsten, 

polisen och säkerhet 

Se PPT-presentation 

Genomförda och planerade 

aktiviteter 

Se PPT-presentation 

Diskussions- 

informationspunkter 

Se PPT-presentation 

Laget runt  

Nästa möte Tisdag 5/12 13:30 – 15:00 

 

Synpunkter/kommentarer 
Ämne Vad Sagesperson 

Polisens statistik Ett stort antal brott för 2023 

nästan i nivå för hela 2022. 

Bedrägeribrott, särskilt 

röstbedrägerier via telefon 

(vishing) är ett stort problem 

Annika Strandberg 
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nationellt. Hjo ligger ganska bra 

till i jämförelse. Det pågår ett 

folkbildningsprojekt i 

Skaraborg där det utbildas mot 

bedrägerier för framförallt 

äldre. 

Polisens statistik Många som drabbas skäms att 

erkänna att de har drabbats. 

Det är ett mörkertal jämfört 

med anmälda brott. 

Pierre Rydén 

Socialtjänsten Större antal orosanmälningar 

2023 – jämnare inflöde över 

året. 

Nytt verksamhetssystem 

ändrar vissa orsakskoder. 

Koden ”Normbrytande 

beteenden” sticker ut och har 

ökat. 

 

Socialtjänsten Skolans uppgift är att till viss 

del kompensera för brister i 

omsorgen. 

Mari-Louise 

Socialtjänsten Vad gör kommunen åt 

problemen på Hammarnskolan. 

 

Svar nedan. 

Jarl Graf 

Säkerhet Det syns en tydlig 

koncentration av händelser 

kring Hamnen, 

Hammarnskolan och 

Guldkroksskolan i 

rapporteringen i EMBRACE. 

 

Det syns också att antalet 

rapporterade händelser har 

ökat på sena kvällar och helger 

jämfört med perioden 

föregående år. 

Julian Rittermann 

Diskussionspunkter 
Problemen på kulturkvarteret Sedan problemen började för 

cirka ett år sedan har 

kommunen samverkat över alla 

verksamheter, tillsammans 

med föreningsliv med flera för 

att få till en bra hantering av 

situationen. Det har hållits 

samtal med vårdnadshavare till 

stökiga ungdomar och även 

hembesök i vissa fall. Resurser 

har omfördelats från till 

exempel socialtjänsten för att 

Christer Svensson 
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möta ungdomarna på fritiden 

och skoltid. 

 

De samlade insatser har gett 

effekt och det har varit väldigt 

lugnt på kulturkvarteret. 

Problemen på 

Hammarnskolan/ 

Guldkroksskolan 

Det har hittats kanyler och 

andra farliga föremål som 

föranlett oro och åtgärder i 

framför allt skolan. 

 

Trygghetsvandringar och 

åtgärder 

Krävs en översyn över miljön 

kring skolgårdarna för att 

beivra hängområden med 

mera. 

 

Samfällighetsförening kring 

Hammarnskolan kan vara bra 

för att få till kring 

vuxennärvaro i området. 

Annika Strandberg 

 

 

 

 

Pierre Rydén 

 

Laget runt 
Ämne Information Sagesperson 

 1. Hög musik invid hotellet har 

lett till att gäster flyttat ut? 

 

Svar (Petra G.): Det var ett 

stort problem för några år sen. 

Inte så mycket längre. 

 

2. Motormöten som leder till 

avstängd innerstad och som 

gör att folk behöver köra runt. 

 

Svar (Annika S.): Fått 

tillstånd – pga. sällan händelse 

får man undantag från regler 

om störande spelning av musik 

och körförbud med mera. Det 

anses gynna lokalsamhället om 

det får ske vid enstaka tillfällen. 

 

3. ”Muskelbilar” som kör 

omkring kan vara en 

säkerhetsrisk – många kör för 

fort. 

 

Svar (Annika S.): Kan sätta 

upp hastighetskontroller under 

eventet men det kräver en 

större insats. 

Jarl Graf 
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Svar (Petra G.): Man kan 

också prata med vederbörande 

arrangör för att belysa 

trafikproblem eller individer 

som inte sköter sig under 

eventen. 

 

4. Har gått med i 

”permobilklubben” – höga 

trottoarkanter hindrar att 

komma upp på trottoaren och 

då behöver föraren köra ute i 

gatan. 

 

Svar: Använd 

synpunktsfunktionen för att få 

ärendet hanterat och 

återkoppling på frågan. 

 

Guldkroksområdet Dörrarna på Guldkrokshallen 

kommer att vara olåsta 

framöver efter önskemål från 

föreningarna, men dörrarna till 

omklädningsrummen kommer 

vara låsta. 

 

Guldkroksområdesprojektet 

går in i nästa del. 

Trygghetsaspekten är en viktig 

del 

Christer Svensson 

Samordnare för tidigare 

insatser 

Projektanställning av 

samordnare för tidiga insatser 

hos barn och unga cirka 1 år. 

Samordnaren, Katarina Dolfe, 

sitter på skolorna och ska 

bygga relationer med eleverna. 

Charlotte Warling 

Nattvandrarna Åtta anmälde sig till att gå med 

nattvandrarna. 

 

I lördags var det lugnt i hela 

staden när nattvandrarna var 

ute och cykla. 

 

För cirka en månad sedan var 

det ett 40-tal ungdomar där 

vissa från Skövde och hade åkt 

buss. 

Lars Emilsson 

Väktarbevakning i hamnen Behövs samverkan kring 

sommarbevakningen – vissa 

Erik Eriksson 
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näringsidkare är missnöjda. 

Boenden är nöjda. 

 

Svar: Julian R. tar med frågan 

till näringslivsenheten för att 

bjuda in till samverkan. 

 

Nedsläckning av gatubelysning 

upplevs som märklig och 

otrygghetsskapande. Det 

saknas samverkan kring frågan 

och varför och var det släcks 

ner.  

 

Svar: Eva U. tar med frågan till 

samhällsbyggnad 
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